

BW Packaging Systems

FOR IMMEDIATE RELEASE

For additional information, please contact:

Christi Emmenegger, *Group Director of Marketing, Packaging*

christi.emmenegger@bwpackagingsystems.com

8020 Forsyth Blvd.
St. Louis, MO 63105 USA

t. +1 (314) 862-8000
f. +1 (314) 862-8858
bwpackagingsystems.com

Barry-Wehmiller Packaging Systems invests in Russian market *Packaging equipment platform establishes Moscow-based team, launches website*



Front row from left to right: Sales Manager Roman Kasmazyuk, General Director Arkady Melititsky and Area Sales Representative Fedor Levin. Back row from left to right: Synerlink Sales Executive Konstantin Kozlov, Spare Parts Department Manager Ekaterina Nefedova, Service Engineer Valeriy Mikheev, Chief Accountant Svetlana Alexeeva and International Logistics Manager Dmitry Syrov. Please note, Synerlink Key Account Manager Olivier Coste and PSA Sales Executive Pavel Bobovitch are not pictured.

MOSCOW — August 1, 2019 — BW Packaging Systems—the packaging machinery arm of Barry-Wehmiller, a \$3 billion global supplier of engineering consulting and manufacturing technology—recently augmented its investment in the Russian packaging market by establishing Moscow-based sales, parts and field service teams to better serve both new and existing Russian customers.

The packaging equipment platform has brought together eight Russian packaging industry veterans, each with almost two decades of experience. Together, they are solely focused on the Russian market, with an office in Moscow that has dedicated customer service support and field service technicians, along with spare parts and aftermarket inventory. In July 2019, the team launched its own website, www.bwpackagingsystems.com/ru, which provides detailed information on BW Packaging Systems Russia.

BW Packaging Systems is a \$700-plus million business with more than 3,000 team members in nine countries and 37 locations around the world. It represents the collective capabilities of several Barry-Wehmiller companies—including BW Flexible Systems, Pneumatic Scale Angelus and Synerlink, all of which are currently operating in Russia and now are supported by the new office—as well as Accraply and BW Integrated Systems. Through BW Packaging Systems, customers can find more than just a single machine; they can leverage the combined primary packaging, labeling and end-of-line packaging solutions of each of the Barry-Wehmiller packaging companies.

Well-established in Russia, BW Flexible Systems is a global manufacturer of packaging systems that fill and bag thousands of food and non-food products. BW Flexible Systems offers machines for flexible packaging with technologies ranging from form-fill-seal, bag filling and sealing, and flow-wrapping, to bag palletizing and stretch-wrapping. These systems support many markets, including bakery, cheese, produce, processed meats, frozen foods and more.

Hema, a brand within the Pneumatic Scale Angelus family, is a global designer, manufacturer and supporter of rotary-filling solutions for many diverse markets, ranging from dairy, food and beverage, cosmetics, personal care, household and chemical applications, to complex food items, including edible oils, canned meats, dressings, pâté and more.

Synerlink is a trusted supplier of fillers for dairy products, and other foods and beverages, with a broad range of solutions through complete packaging lines, including form-fill-seal lines and fill-seal machines (preformed cups and bottles), combi (bottle fill-seal machines) and end-of-line robotic solutions, such as sleeving, case-loading, overwrapping, picking, crating and palletizing.

“The flexible packaging and rigid filling solutions that BW Packaging Systems offers for the Russian market are unparalleled in quality and efficiency,” said Arkady Melititsky, General Director, BW Packaging Systems Russia. “With this dedicated location and team, we will ensure our customers have access to this technology and the unmatched service that accompanies it.”

BW Packaging Systems

Barry-Wehmiller Packaging Systems invests in Russian market

August 1, 2019

Page 2 of 2

In October 2019, the BW Packaging Systems Russia team will showcase the BW Flexible Systems Schib CO50 inverted horizontal flow-wrapper at Agroprodmash, held in Moscow.

ABOUT BARRY-WEHMILLER

Barry-Wehmiller is a diversified global supplier of engineering consulting and manufacturing technology for the packaging, corrugating, sheeting and paper-converting industries. By blending people-centric leadership with disciplined operational strategies and purpose-driven growth, Barry-Wehmiller has become a \$3 billion organization with nearly 12,000 team members united by a common belief: to use the power of business to build a better world. CEO Bob Chapman shares the story of the company's transformation in his book, [*Everybody Matters: The Extraordinary Power of Caring for Your People Like Family*](#). To learn more, go to barrywehmiller.com.

BW Packaging Systems

ДЛЯ НЕМЕДЛЕННОЙ ПУБЛИКАЦИИ

За дополнительной информацией обращайтесь:
Christi Emmenegger (Кристины Эмменеггер), Директор группы по маркетингу, направление «Упаковка»
christi.emmenegger@bwpackagingsystems.com

8020 Forsyth Blvd.
St. Louis, MO 63105 USA (США)

тел. +1 (314) 862-8000
факс +1 (314) 862-8858
bwpackagingsystems.com

Barry-Wehmiller Packaging Systems инвестирует в российский рынок Платформа упаковочного оборудования формирует команду в Москве и запускает веб-сайт



Первый ряд, слева направо: Менеджер по продажам Роман Касмазюк, генеральный директор Аркадий Мелитицкий, региональный менеджер по продажам Федор Левин. Задний ряд, слева направо: Руководитель отдела продаж (Synerlink) Константин Козлов, руководитель отдела запасных частей Екатерина Нефедова, Сервисный инженер Валерий Михеев, главный бухгалтер отдела Светлана Алексеева, руководитель внешнеэкономической деятельности Дмитрий Сыров. Обращаем ваше внимание, что на фото не присутствуют Менеджер по работе с ключевыми клиентами Synerlink Оливье Косте (Olivier Coste) и Директор по продажам PSA Павел Бобович.

МОСКВА — 1 Августа 2019 — BW Packaging Systems — подразделение упаковочного оборудования группы компаний Barry-Wehmiller, являющейся мировым поставщиком услуг инжинирингового консалтинга и производственных технологий с капиталом 3 миллиарда долларов США — увеличило объем инвестиций в российский упаковочный рынок, сформировав в Москве команды по продажам, поставке запчастей и обслуживанию оборудования с целью улучшения обслуживания новых и существующих клиентов в России.

Платформа упаковочного оборудования объединила восемь зарекомендовавших себя на российском рынке компаний, каждая из которых работает в России около двух десятилетий. Совместные усилия компаний направлены исключительно на российский рынок: благодаря офису в Москве компании могут оказывать клиентам специализированную поддержку, предоставлять инженерное обслуживание и предлагать запчасти со склада. В июле 2019 года команда запустила веб-сайт www.bwpackagingsystems.com/ru, на котором можно ознакомиться с подробной информацией о BW Packaging Systems Russia.

BW Packaging Systems — компания с капиталом более 700 миллионов долларов США, с более чем 3 000 штатными сотрудниками в девяти странах и 37 представительствами по всему миру. BW Packaging Systems объединяет возможности нескольких компаний, входящих в Barry-Wehmiller: BW Flexible Systems, Pneumatic Scale Angelus и Synerlink. Все эти компании в настоящее время работают в России и теперь получают поддержку от нового офиса наряду с Accraply и BW Integrated Systems. BW Packaging Systems позволяет клиентам получить больше, чем просто машину: они могут воспользоваться возможностями комбинированной первичной упаковки, маркировки и самыми передовыми упаковочными решениями всех компаний, входящих в Barry-Wehmiller.

Компания BW Flexible Systems, зарекомендовавшая себя в России, является мировым производителем упаковочных систем, предназначенных для наполнения и упаковки тысячи наименований пищевых и непищевых продуктов. BW Flexible Systems предлагает машины для гибкой упаковки с использованием разных технологий, от непрерывного способа упаковки («формовка-наполнение-запайка»), наполнения и запечатывания пакетов, горизонтально-поточного метода упаковки до паллетирования пакетов и упаковки стрейтч-пленкой. Эти системы используются во многих отраслях, включая хлебобулочное производство, производство сыра, сельскохозяйственные продукты, мясные продукты, замороженные продукты и многие другие направления.

BW Packaging Systems

Barry-Wehmiller Packaging Systems инвестирует в российский рынок

1 Августа 2019 г.

Стр. 2 из 2

Нема, бренд семейства Pneumatic Scale Angelus, — мировой разработчик, производитель и поставщик решений ротационного наполнения для самых разных отраслей, от молочных продуктов, продуктов питания и напитков, косметики, средств личной гигиены и бытовой химии до сложных пищевых продуктов, включая масла, консервы, паштеты и многое другое.

Synerlink — надежный поставщик разливочно-наполнительных машин для молочных и других пищевых продуктов и напитков. Компания предлагает широкий спектр решений в области комплексных упаковочных линий, включая формовочно-фасовочно-укупорочные линии и фасовочно-укупорочные машины (с предварительно формованными стаканчиками и бутылками), комбинированные машины (для наполнения и закупоривания бутылок) и передовые роботизированные решения, такие как, например, установка декоративной гильзы, загрузка в ящики, полное обертывание, комплектование, упаковка в тару и паллетирование.

«Гибкая упаковка и надежные решения для фасовки, предлагаемые BW Packaging Systems для российского рынка, не имеют себе равных по качеству и эффективности, — рассказывает Аркадий Мелитицкий, генеральный директор BW Packaging Systems Russia. — Благодаря новому офису и команде мы дадим нашим клиентам возможность пользоваться этой технологией и обеспечим непревзойденный сервис».

В октябре 2019 года команда BW Packaging Systems Russia представит на выставке «Агропродмаш» в Москве машину для инвертированной горизонтально-поточной упаковки BW Flexible Systems Schib CO50.

О КОМПАНИИ BARRY-WEHMILLER

Barry-Wehmiller — многопрофильный глобальный поставщик услуг в области инжинирингового консалтинга и производственных технологий для упаковки, гофрирования, нарезания листов и переработки бумаги. Благодаря человекоцентричному лидерству с рациональными операционными стратегиями и целенаправленным ростом, группа Barry-Wehmiller превратилась в организацию с капиталом 3 миллиарда долларов США, в которой работает почти 12 000 сотрудников, которых объединяет одна общая идея: использовать силу бизнеса для построения лучшего мира. Генеральный директор группы Bob Chapman (Боб Чепмен) рассказал об истории трансформации компании в книге [Everybody Matters: The Extraordinary Power of Caring for Your People Like Family](#) (Важны все: удивительная сила заботы о своих сотрудниках как о своей семье). Подробную информацию см. на веб-сайте barrywehmiller.com.